



جامعة الشارقة  
UNIVERSITY OF SHARJAH

تعميم رقم: 44

Circular No. 44

Academic Year 2018/2019

مكتب مدير الجامعة

Office Of the Chancellor

Date: 22/4/2019

التاريخ : 2019/4/22

**To: Vice Chancellors, Assistant Chancellor for Branch Affairs, Deans, Directors of Research Institutes, Associate/Assistant Vice Chancellors, Directors of Centers and Departments, Faculty and Staff**

إلى : السادة نواب مدير الجامعة ، مساعد مدير الجامعة لشؤون الفروع، عمداء الكليات، مدراء المعاهد البحثية، مساعدي نواب مدير الجامعة ، ومدراء المراكز والمكاتب والإدارات وأعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية

**Subject: Sharjah Islamic Bank Award 2018/2019 (Faculty Members and Students)**

الموضوع : جائزة مصرف الشارقة الإسلامي 2018-2019م (أعضاء هيئة التدريس / طلاب وطالبات)

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ،،

With reference to the above subject, the University formed a committee to review the files of nominees for the Sharjah Islamic Bank Award for Distinguished Research for both categories (Faculty Members and Students). The committee studied the files in detail, according to the criteria for nominating awards, including: 1) Importance of research; 2) Service to the community or the University; and 3) Accuracy of outcomes and scientific contribution.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، فقد شكلت الجامعة لجنة لدراسة ملفات المرشحين لجائزة مصرف الشارقة للبحث المتميز بفتنيها (أعضاء هيئة التدريس والطلبة). وقامت اللجنة بدراسة الملفات دراسة مستفيضة وفقا لمعايير الترشيح للجائزة وذلك من خلال أهمية موضوع البحث، وخدمته للمجتمع أو الجامعة، ودقة مخرجاته وقيمه العلمية.

Having reviewed and discussed the recommendations of the above mentioned committee in a meeting held with the Chairs of the University's Awards Committees formed for the Academic Year 2018-2019 in the presence of the concerned Vice Chancellors, I am pleased to announce the names of this year's award winners, which you will find in the attached list.

وبعد دراستي لتوصيات اللجنة المذكورة ومناقشة توصياتها خلال اجتماع عقده مع رؤساء لجان جوائز الجامعة للعام 2018-2019م وبحضور نواب المدير المعنيين، يسرني الإعلان عن أسماء الفائزين بالجائزة لهذا العام كما هو مبين في اللائحة المرفقة بهذا التعميم .

On this occasion and on behalf of the entire community of the University of Sharjah, I would like to extend my warmest congratulations to the winners from among both faculty and students. These awards represent appreciation for your valued efforts and your outstanding research projects. I hope that these awards are just the beginning of your future contributions to scholarly research and wish you all continued success.

وبهذه المناسبة ، أصالة عن نفسي وعن كافة العاملين في الجامعة، أتقدم للفائزين من فئة أعضاء هيئة التدريس وفئة الطلبة بأطيب التهاني المباركة، فهذا يشكل تكريما لجهودهم القيمة وتميز مشاريعهم البحثية، أملا أن تكون هذه الجائزة بداية لمزيد من العطاء والتميز وتمنينا للجميع دوام التوفيق والنجاح.

Best wishes and congratulations,

وتقبلوا فائق التحية والتقدير ،،

**Professor Hamid M.K. Al Naimiy**  
Chancellor

أ.د. حميد مجول النعيمي  
مدير الجامعة

أسماء الحاصلين على جائزة مصرف الشارقة الإسلامي للبحث المتميز  
2019/2018م

Winners of the Sharjah Islamic Bank Award for Distinguished Research  
2018/2019

فئة : أعضاء هيئة التدريس  
Category: Faculty Members

الجائزة Award	الكلية College	اسم المتقدم عن البحث الفائز Name of Applicant	م No.
10000 درهم / AED	العلوم الصحية Health Sciences	د. لوسي سمرجيان Dr. Lucy Semerjian	1
10000 درهم / AED	الهندسة Engineering	د. تامر ربيع Tamer F. Rabie	2
10000 درهم / AED	العلوم Sciences	د. ياسر عبده Yassir A. Abdu	3
10000 درهم / AED	الصيدلة Pharmacy	د. محمد علي حيدر Mohamed A. Haider	4

فئة : الطلبة  
Category: Students

الجائزة Award	الكلية College	الاسم Name	م No.
5,000 درهم / AED	العلوم Sciences	علياء عمران الشامسي Alya Omran Alshamsi	1
5,000 درهم / AED	الأداب والعلوم الانسانية والاجتماعية Arts, Humanities and Social Sciences	شيماء سالم اليماحي Shaima Salem Alyemahi	2